
 
 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente Hoorn. 

 

Betreft: Art.43 vragen “Studieopdracht HH.Engelbewaarderskerk” 

Datum: 16 februari 2010  

 

Geacht College, 

 

Wij hebben u op 16 november 2009 een brief geschreven met art.43 vragen met daarin de 

vraag of u bereid bent om ook moderne monumenten op te nemen in de lijst van monumenten.  

U heeft daarop instemmend gereageerd. 

Vervolgens hebben wij u gevraagd of u de bereidheid heeft om de HH.Engelbewaarderkerk te 

plaatsen op de lijst van monumenten. Daarop antwoordde u ons dat u al op 29 september 2009 

een besluit heeft genomen om de kerk niet op de monumentenlijst op te nemen. 

De PvdA-fractie was van dat besluit niet op de hoogte. Wij betreuren het dat de mogelijkheid 

van opname van de kerk op de lijst van monumenten door uw besluit wordt geblokkeerd. 

Tenslotte gaf de “redengevende beschrijving” voldoende aanleiding om de kerk wel op de lijst 

te zetten. Wij hebben begrip voor de situatie van het parochiebestuur. Maar de raad heeft ook 

een verantwoordelijkheid voor het monumentale erfgoed in Hoorn.  

 

Met deze brief wil de fractie u vragen om in overleg met het parochiebestuur te bezien welke 

mogelijkheden er nu zijn om de kerk een herbestemming te geven. Daarnaast zijn er volop 

mogelijkheden om op het terrein een aantal woningen te bouwen in de vrije sector. De PvdA 

wil aan deze mogelijkheid haar medewerking verlenen. Daarnaast zijn wij ervan op de hoogte 

dat marktpartijen belangstelling hebben getoond voor de kerk.  

Om enig inzicht te bieden in de mogelijkheden van een herbestemming van de kerk wil de 

PvdA-fractie u vragen om een studieopdracht te verlenen aan de afdeling Erfgoed, eventueel 

in samenwerking met Intermaris/Hoeksteen. In deze studieopdracht kan gekeken worden naar 

de fysieke mogelijkheden van de kerk met een aftasting van wat marktpartijen voor 

mogelijkheden zien. 

 

De vragen zijn: 

 

1.Bent u bereid om een studieopdracht te verlenen naar de mogelijkheden van een 

herbestemming van de kerk? 

2.Bent u bereid om in deze studieopdracht, i.s.m het parochiebestuur, ook  te kijken naar de 

mogelijkheden van woningbouw op deze locatie? 

 

Met vriendelijke groeten, 

namens de fractie, 

 

Piet Bruijns 

 

c.c. pers,OLHN, gemeenteraadsleden, parochiebestuur Kerk, Ver.Oud-Hoorn en 

Intermaris/Hoeksteen.    


